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A HOUSEKEEPING
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1. This meeting is being recorded and livestreamed to online participants.
2. This GSA meeting will mainly take place in English with one talk delivered in French.

3. To help attendees both in person and online follow the talks and discussions we have
enabled standard and translated captioning via the meeting livestream webinar link.

4. For in-person attendees PLEASE TURN OFF YOUR LAPTOP/MOBILE VOLUME so as not to
disturb other participants.

5. In Zoom click on “Show Captions” button, then click the up caret A button m A

6. Under the “Translate to” section of the menu, click on the language you want the  EEEINSEGERTToNE
captions translated to. Click the “More” option to see more available languages.

7. Once a different language is chosen, the captions will be generated and translated into
that language for you.
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1. Cette réunion est enregistrée et diffusée en direct pour les participants en ligne.

2. Cette réunion de la GSA se déroulera principalement en anglais, avec une intervention
en francais.

3. Pour aider les participants en personne et en ligne a suivre les exposés et les
discussions, nous avons activé le sous-titrage standard et traduit via le lien du webinaire
livestream de la réunion.

4. Pour les participants en personne, veuillez éteindre le volume de votre ordinateur
portable afin de ne pas déranger les autres participants.

5. Dans Zoom, cliquez sur le bouton « Show Captions", puis sur le bouton "caret" vers le
haut A.

6. Dans la section « Translate to" du menu, cliquez sur la langue dans laguelle vous m -
souhaitez que les sous-titres soient traduits. Cliquez sur l'option « More" pour voir les
autres langues disponibles.

Show Captions

7. Des que vous aurez choisi une autre langue, les sous-titres seront générés et traduits
dans cette langue pour vous.
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* Global Perspectives of Recent Achievements.

* Targeted interventions, decentralized community programmes,
integration with health systems, sustaining elimination.

 Comfort break
* Cross-cutting, cross-sector collaborations and initiatives.
* Lunch

* Research developments in behaviour change approaches, diagnostics
and morbidity.

* Comfort Break
* Innovation in drug resistance, One Health and vaccines.
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